
 Det er min første sæson som Sejlerskoleleder, så det har været lidt spændende, hvordan det 
 ville spænde af. I skrivende stund er der to dage til årets mundtlige eksamen, og der får jeg 
 jo det endelige svar på, hvordan det er gået. 13 kursister har været tilmeldt årets kursus, og 
 heraf har de 12 valgt at gå til prøve. Vi har haft et hyggeligt forløb med plads til både alvor 
 og humor, og det har været velmotiverede kursister, der er mødt op. Der er blevet kæmpet 
 med styret kurs og sejlet kurs, misvisning og deviation, som traditionelt er de sværeste 
 områder i pensum, og heldigvis har der også været lettere områder på programmet. 
 Lige nu er jeg sammen med instruktørerne i praktisk sejlads i gang med at forberede den 
 praktiske sejlads, som kursisterne skal i gang med hen over sommeren. Dejligt, at vi råder 
 over dygtige instruktører, som går 100% ind for opgaven Vi kan dog godt bruge et par 
 stykker mere, så har man lyst til at deltage som instruktør i praktisk sejlads, er man 
 velkommen til at melde sig. Husk at arbejdet som instruktør giver kontingentfrihed. 
 I speedbådsafdelingen er der oprettet kursus 14. - 17. juni, hvor alle kan deltage. Læs mere 
 herom på hjemmesiden. I lighed med sidste år har Nordfyns Ungdomsskole bedt om et 
 speedbådskursus som et led i deres ferieundervisning. Dette kursus afholdes i uge 26, hvor 
 vi håber på, at mange unge mennesker vil tilmelde sig kurset. 
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